



SAN FRANCISCO STATE UNIVERSITY

美国旧金山州立大学



ABOUT SAN FRANCISCO STATE UNIVERSITY

Founded in 1899, San Francisco State University (SF State) is located in San Francisco, California one of the world's most vibrant and beautiful cities in the world. As part of the 23-campus California State University (CSU) system, the university offers Bachelor's degrees in 78 academic areas, Master's degrees in 63 academic areas, and 5 Doctoral degrees. It has a total 29,905 students enrolled in 2013 studying in 6 academic colleges. Its setting is urban, the campus size is 142 acres (0.57 square kilometers).

ACCREDITATIONS

SF State is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).

旧金山州立大学简介

旧金山州立大学(简称SFSU)成立于1899年,座落于加利福尼亚州旧金山市——一座可谓全球最美丽而又充满生机的城市。旧金山州立大学是加州州立大学系统中23所校区之一。该校区为本科生提供78个专业领域,为研究生提供63个专业领域,并为博士生提供5个专业领域。2013年已经有29,905名的学生在校区内的6所学院学习。校区如同一座城中城,占地142英亩(0.57平方公里)。

认证

旧金山州立大学(SFSU)校区已获美国院校西部联盟认证,同时,也已被中华人民共和国教育部认可,并列入教育部涉外监管信息网(<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。



THE ADVANTAGES OF SF STATE (From SF State website and Wikipedia)

- Since it was established in 1899 as a teacher-training school, SF State has been known for its commitment to excellent teaching. The student-faculty ratio at SF State is 22:1, thus, there is 24.6 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 80 percent.
- SF State is the only one in California to offer a Bachelor's degree in technical and professional writing. The most popular majors at SF State include: Business, Management, Marketing; Social Sciences; Communication, Journalism; Visual and Performing Arts; and Health Professions.
- SF State, located in San Francisco, one of the world's most vibrant and beautiful cities, is a recognized leader in addressing issues both global and close to home. SF State typically enrolls the largest number of international students at any comprehensive university in the U.S.
- San Francisco has a diversified service economy and well known for its high technology, biotechnology, and medical research, financial services, and tourism.
- Because of its urban campus, SFSU is commuter-friendly, with public transportation stops near campus.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

旧金山州立大学的独特优势

(基于旧金山州立大学官网和维基网站)

- 设立于1899年的旧金山州立大学作为教师的培训基地学校，一直以其出色的教学而闻名。学生与教师的比率为22:1。而且24.6%的班级，学生人数不到20人。学生满意度的指标——平均新生保留率高达80%！
- SFSU是唯一一所在加州拥有工艺以及专业写作本科专业的大學。主要热门专业包括：商务，管理，市场营销，社会科学，传播学，新闻学，视觉和表演艺术以及健康卫生学。
- SFSU座落在旧金山，这座可算得上是全球最美丽而又充满生机的城市之一，在让多种文化之间和谐相处方面，得到公认的好评。旧金山州立大学是全美综合性大学招收国际学生最多的大学。
- 旧金山拥有多元化的服务型经济，还有她闻名的的高科技、生物技术、医疗研究、金融服务以及旅游业等。
- SFSU由于是城中城校园，学校附近设有多处车站，通学非常便利。
- 地处加州，与亚洲隔海相望，因为其阳光明媚而且气候宜人而闻名，因而成为中国人首选的观光地。一月的平均气温是摄氏10度，而7月的平均气温为摄氏29度。平均每年拥有300天的晴天数，令你享受温暖阳光。
- 加州同时也是高新科技的的聚集地，很多国际知名高科技企业坐落于此。例如：苹果公司，脸书，谷歌，甲骨文公司以及思科公司等等，这些公司的需求为学生们创造了大量工作机会。

U.S. News & World Report in 2014 《美国新闻与世界报道》2014年公布

1st in reputation among its “Western University peers” in 2000
2000年西方大学评比最有名气

8th nationally in the number of transfer students
国内转校生人数第8

the 50th best master’s-granting university in the Western United States
美国西部授予硕士的大学排名第50

58th Regional Universities (West)
西部地域大学排名第58

10th in terms of campus diversity
就校园的多样性排名第十

Aspen Institute’s 2010-2011 Beyond Grey Pinstripes survey 阿斯本研究所2010-2011超越灰色地带调查

16th MBA program ranked among the world’s leaders in socially responsible business education
社会性商业教育方面的世界领导MBA课程排名16

UNDERGRADUATE ADMISSION FOR INTERNATIONAL STUDENTS

Freshman Applicants:

- Complete a high/secondary school curriculum which totals 12 years of primary-secondary education, and earn a graduation diploma or certificate. For Chinese applicants, it is Senior Secondary School Certificate.
- Complete high school curriculum with above satisfactory grades or marks which equals a 2.5 grade point average (GPA) in the 4.0 grading scale.
- Submit official high school transcript (academic record), showing all courses with grades or marks, and graduation diploma or certificate. Official transcript must be in the original language of issue. Submit certified English translations for non-English documents.

TOEFL: 61 or better for the Internet-based test

IELTS: 6.0 or better



国际新生入学申请要求:

1. 完成12年的教育，并获得毕业文凭或证书。中国留学生需要有高中毕业证书。
2. 完成高中课程，并在4.0分满分的GPA评分标准下，高中平均成绩在2.5分以上。
3. 提交正式的高中所有课程成绩的成绩单以及毕业文凭或证书。正式成绩单必须是原始文。同时提交经过认证的英语翻译。

托福成绩要求：61分以上

雅思成绩要求：6分以上

Top 10 Undergraduate Majors

1. Business Administration
2. Biology
3. Kinesiology
4. Engineering
5. Communication Studies
6. English
7. Criminal Justice Studies
8. Psychology
9. Cinema
10. Sociology

Main Graduate Programs

- Business management
- Economics
- Education
- Ethnic Studies
- Health & Social Sciences
- Liberal & Creative Arts
- Science & Engineering

ESTIMATED BUDGET/COST OF ATTENDANCE FOR UNDERGRADUATES 2014-2015

Registration Fees (year):	\$6,468.00
Non-Resident Tuition (year):	\$8,928.00
Subtotal:	\$15,396.00
Room & Board:	\$13,052.00
Books & Supplies:	\$1,826.00
Transportation:	\$1,496.00
Personal Expenses:	\$1,364.00
Health Insurance:	\$1,507.00
Subtotal:	\$19,245.00
Total:	\$34,641.00

十大主要本科专业

1. 工商管理
2. 生物学
3. 人体运动学
4. 工程
5. 通讯, 传播
6. 英语
7. 刑事司法学
8. 心理学
9. 电影
10. 社会学

主要的研究生专业:

- 企业管理
- 经济学
- 教育
- 民族学
- 健康与社会科学
- 开放性创造性艺术
- 科学与工程

国际学生学杂费开支预算 (2014-2015)

当地学生学费 (一年)	\$6,468.00
非当地学生附加费(一年)	\$8,928.00
小计:	\$15,396.00
食宿:	\$13,052.00
书本:	\$1,826.00
交通费:	\$1,496.00
个人开支:	\$1,364.00
健康保险费:	\$1,507.00
小计:	\$19,245.00
合计:	\$34,641.00

CONTACT INFORMATION 联系

For additional information, please contact:

欲了解更多信息, 请联络:

DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes.
For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*
此介绍仅供参考。内容随时会有更改, 欲知最新资讯, 请参看该学校的网站。